
Svenska Gordonsetterklubben 
Protokoll fört vid SGSK styrelsemöte per telefon 2020 02 17  

Närvarande: Lena Blomström (LB), Jan Andersson (JA), Ewa Gröning (EG), Kristina 

Edh (KE), Peter Hoyer (PH) och Per Grönlund (PG) 

 

§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna. 

§ 2 Kallelse 

Mötet ansågs behörigen utlyst. 

§ 3 Val av justeringsman 

Till justeringsman utsågs LB 

§ 4 Dagordningen  

Godkändes med följande tillägg under övriga frågor: Årsmöte 2020, Årskrönika. § 9 och 10 

flyttas upp till § 8. 

§ 5 Föregående protokoll 

Protokoll från 20 01 16 lades till handlingarna. 

§ 6 Sekreterarens redogörelse för inkomna skrivelser 

- Mejl från Eva Perman 

- Inbjudan till avelskonferens 

- Remissvar till Naturvårdsverket från Vorstehklubben 

- Mejl från FA-VU angående Girjasdomen 

- Minnesanteckningar från FA-DURK 

- Information från SKK angående ersättningar till domare 

- Mejl från valberedningen 

- Minnesanteckningar från FA-PUR 

§ 7 Kassörens redogörelse 

Revisionen är färdig och skall vara OK. 

§ 8 Huvudprov 2020 

Kommer att hållas i Noppikoski. 3 partier på fredag, 4 på lördag och 3 på söndag. Förslag på 

domare redogjordes. 

§ 9 Huvudprov 2021 

Förslag att hålla detta i Bruksvallarna. KE tar med detta till NNFK. 

§ 10 FA 

PUR: Diskussion om att permanenta Fjäll SM och Fjällpokal till Bruksvallarna. 



Beslut: Med anledning av tillgång till boende och marker anser vi att detta arrangemang bör 

permanentas till Bruksvallarna. 

 

JA redogör för läget i FA-VU. Vi letar även efter in representant till FA-PUR. 

 

SGSK:s synpunkter inför förestående regelrevidering 

- Pokal, derby och SM skall betraktas som ett samhörande prov. Rätt att starta i pokal 

har hund som under provets första dag ej fyllt 2 år. På så sätt spelar det ingen roll om 

man av praktiska skäl vill skifta startdagen mellan SM och pokal. 

- Inget krav på meritering till SM om hunden är SE JCH 

- Skyddsdräkt: För att förhindra skada på hund så bör markeringstäcke med bröstskydd 

tillåtas. Analogt med föregående mening, ur djurskyddssynpunkt, föreslår vi även att 

snödräkt på vintern tillåts då en hund med alltför mycket ”snöbollar” i pälsen kan sluta 

springa och det kan bli svårigheter att hitta den. Med anledning av ovanstående 

resonemang föreslår vi även att tasskydd blir tillåtet. 

- För att förhindra smittspridning och för att visa en god jaktetik där vi inte ”leker med 

maten” så anser vi att eget apportobjekt, upptinat eller torkat bör tillåtas. 

- Statligt jaktkort/Anmälan: Alla deltagare skall inneha statligt jaktkort då vilt fälles på 

prov. 

- Etik och moral: Regelverkets övergripande moral och etikfrågor bör förtydligas, 

även om det sägs vara självklarheter så blir det ändå övertramp med jämna mellanrum. 

Detta finns beskrivet i SKK:s övergripande regelverk men tyvärr är domarkåren och 

provarrangörer i allmänhet dåligt förtrogna med den delen. Det handlar t.ex. om att 

man inte får dela ett parti och döma varandras hundar, att domarelev inte får föra hund 

i det parti han/hon går elev, att man inte får/bör döma hundar man har en nära relation 

till och liknande. Självklart eller hur? Men ändå sker det! 

- Avprövning: När är en hund ”väl avprovad” i förhållande till det pris domaren vill 

tilldela den? I vår värld kan man under 20 minuter inte bedöma samtliga egenskaper 

till att vara tillräckliga för ett första pris i ökl, hur mycket ”klasshund” det än är. Det 

här är för luddigt beskrivet och även om man inte vill/ skall sätta en exakt tid så måste 

man kunna sätta andra kriterier som som gör att man hinner skaffa sig en bättre 

uppfattning. Det kan vara prövas mot fler än 2 partners, prövas i olika vindriktningar, 

prövas i olika biotoper, skall visa uthållighet osv. 



Notera också att enligt anvisningarna i p 9 kan det inte delas ut ett första pris om 

klassen bara innehåller minimiantalet hundar, 2 stycken, då en hund skall ”prövas mot 

flera partners” för att erhålla ett första pris. 

11 Övriga frågor 

- Årsmöte 2020 kommer att hållas i Sörfjärden den 9/5-20 kl. 13.00. 

- Diskussion om innehållet i Årskrönikan. 

- Remissvar till Naturvårdsverkets paket 1 angående jakttider är inlämnat. Svar till 

paket 2 förberedes. 

- Insamling av bilder till Årsboken för vandringspriser skall ske. KE hjälper till med 

detta. 

§ 12 Nästa möte 

14/4 kl 19.00 

§ 13 Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

Justeras 

Per Grönlund 

 

 


